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 У Сарајеву је  завршена дводневна сједница политичких директора земаља чланица
Управног одбора Савјета за имплементацију мира (ПИК), а чије је закључке изнио високи
представник Валентин Инцко.

  Високи представник Валентин Инцко рекао да нема потребе за резервним саставом
Полиције Републике Српске.

  

- Што се тиче резервне полиције, Српска је мијењала објашњења и разлоге за њено
увођење. На почетку је био тероризам, а сад се каже да је то због природних
катастрофа. Ипак, ми мислимо да постојећа полиција може да одговара на све изазове и
да није тренутак да се формирају неке нове јединице. Постоји Цивилна заштита, постоје
Оружане снаге БиХ које помажу када су у питању временске непогоде, а што се
показало уназад четири године. Такође, неке амбасаде су већ дале мишљење о овом
случају и остаје да се види да ли ће тај закон у Српској бити усвојен - рекао је високи
представник.

  

Инцко је пренио став политичког директора ПИК-а да је потребна ревизија Закона о
ВСТС БиХ и већа солидарност са мигрантима поручујући да има простора за њихов
смјештај у Српској.
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Он је позвао да се што прије формира Савјет министара као и Парламентарна скупштина
БиХ.

  

Репортер РТРС-а сазнаје да је Русија издвојила мишљење поводом изнесених
закључака ПИК-а.

  

(РТРС)
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